
Zápis z jednání komise rady města 
Komise pro rodinu, mládež a komunitní plánování 

č. 01/2012 
Den konání 13.2.2012 
Místo konání Zasedací místnost MÚ Litomyšl ul. J. E. Purkyně 918 
Čas  Od 16.00 Do 18.00  

     
Benešová Petra  přítomna 
Kovářová Petra přítomna 
Radomil Kašpar přítomen 
Červinková Alena přítomna 

 

Cennerová Radmila přítomna 
 MUDr. Rotscheinová Renata omluvena 
 Bc. Jitka Sojková přítomna 
 Mgr. Věnečková Lydie přítomna 
 Soukupová Hana přítomna 
 Valdhansová – Kroužilová 

Jana, Dis. 
přítomna 

Přítomnost pracovníka MěÚ PhDr. Milada Nádvorníková přítomen 
Z. Kocman přítomen 
  

Přítomnost dalších osob  

  
Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 

 
Program jednání: 

1. Prezentace technického stavu dětských hřišť, další opravy – Z.Kocman 
2. Inspirace pro tvorbu témat jednání Komise pro rodinu, mládež a komunitní 

plánování.  
3. Téma e termín dalšího jednání Komise pro rodinu, mládež a komunitní plánování. 
  
  

 
Průběh jednání: 

1. Prezentace technického stavu dětských hřišť. 
a) P.Benešová – představila p. Kocmana a proběhla rekapitulace souvislostí – téma 
dětských hřišť bylo již na komisi v březnu – č.2 (p. Kalousek informoval  
o technickém stavu, systému vyřazování, údržbě hřišť), v dubnu- č.3 (P. Benešová 
představila postup výběru sestav pro hřiště Vodní Valy), v červnu – č.4 
(J. Valdhansová představila návrh podání žádosti na nadaci ČEZ, R.Kašpar – 
prezentoval programového prohlášení rady – každý rok oprava jednoho hřiště). 
Komise obdržela mapu Litomyšle se zakreslenými dětskými hřišti, která je 
přiložena v příloze tohoto zápisu. 
b) p. Kocman informoval  o stavu hřišť v Litomyšli, pravidelných údržbách, 
problémech s opotřebením hřišť.  
Komise byla informována o zápisu jednání z 26.11.2011 – zápis přiložen v příloze-  
a následném postupu odstranění sestav. 
Není známa skutečná potřebnost dětských hřišť. Hřiště, kde byly sestavy 
odstraněny, již nelze návštěvnost zjistit. 
c) Město podalo žádost do nadace ČEZ na rekonstrukci hřiště na ul.  J. Formánka. 
d) M. Nádvorníková prezentovala záměr další možnosti dotace z nadačního fondu 
OKD, kde existují dvě varianty podání žádosti– do 1 mil. Kč bez finanční 
spoluúčasti obce nebo 2 mil.Kč s dofinancováním 30%. 
d) Následně proběhla diskuze o prioritách rekonstrukce dětských hřišť – viz 
usnesení.  

2. Komise diskutovala o záměru rekonstrukce Vodních Valů v souvislosti s projektem 
Proměny. Komise požaduje zachování a rozšíření prostoru a herních prvků,  
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rozšíření sestav pro jednotlivé cílové skupiny včetně prvků pro dospělé. Viz 
usnesení. 

3. Inspirace pro témata, kterým se bude komise věnovat v roce 2012. 
P.Benešová předložila přehled věkového složení obyvatelstva v Litomyšli  
a integrovaných viz. příloha.  
Pro inspiraci může posloužit také „Analýza prostředí přátelského rodině v Novém 
Bydžově 2011“ – viz příloha.  
Členové komise shlédli DVD z projektu realizovaného ve Valašském Meziříčí „60  
a víc neznamená nic“.  
Komise diskutovala o „Národní strategii ochrany práv dětí – transformace 
pobytových zařízení pro děti a mládež na terénní služby“ – viz. příloha. Všichni 
členové si připraví na další jednání vlastní návrhy. 

4. Lavičky – v souvislosti s hřišti se diskutovalo o potřebnosti laviček na hřištích 
 i v částech města. Na příští jednání komise členové komise provedou individuální 
šetření mezi obyvateli o potřebnosti laviček. 

5. Další termín Komise pro rodinu mládež a komunitní plánování – 23. dubna 2012 
od 16.00 v budově městského úřadu na Purkyňově ulici 918. 
Téma: sestavení programu na rok 2012, prezentace projektu žáků 1.ZŠ Litomyšl – 
jak se žije rodinám s dětmi v Litomyšli, potřebnost laviček na veřejných 
prostranstvích 

 
Přijatá usnesení: 
 Komise doporučuje vytvoření Plánu údržby dětských hřišť. 

 Výsledek hlasování pro 
10 

proti 
0 

zdržel se 
0 

 Komise doporučuje zachování a rozšíření dětského hřiště v okolí Smetanova domu 
a Vodních Valů v rámci projektu Proměny. 

 Výsledek hlasování pro 
10 

proti 
0 

zdržel se 
0 

 Komise doporučuje řešit v roce 2012 prioritně hřiště Z.Kopala a Wembley. 
 Výsledek hlasování pro 

7 
proti 
2 

zdržel se 
1 

  
 Výsledek hlasování pro 

 
proti 
 

zdržel se 
 
 V Litomyšli dne 13.2.2012 

Zapsala Petra Benešová 
podpis předsedy komise 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


